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1. Mötet öppnas 
2. Dagordning godkänns 
3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
4. Jubileum Viola 40 år, redogörelse för arbetsgruppens arbete. Barbro 

har skickat anteckningar från arbetsgruppen med schema för dagen 
och de beslut som tagits. Diskussion kring nyckelring som gåva vid 
middagen. Alla tycker det är en bra idé. Beställs via Topline AB. Barbro 
kollar upp så vi kan använda loggan (bandet). Vi behöver också se med 
Topline hur designen kan se ut.  

5. Ekonomisk rapport vid nästa möte eftersom Anette är frånvarande. 
6. Broschyrer färdiga och utdelade på sjukhus och vårdcentraler. Dock ej 

privata vårdcentraler – Herkules (Jeanette), Cityläkarna (Christine), 
Sleipner (Jeanette), Borås vårdcentral (Eva-Lena). Christine får en 
också för att ta till Trandared ifall de inte har kvar/inte har lagt fram. 
Dokumentation förs kring hur många som delas ut till varje enhet.  

7. Rapport från möte med nya medlemmar. Möte med 4 nya medlemmar 
har skett i början av sommaren. De fick information kring föreningen av 
Barbro, Anita, Mari-Ann och Eva Schmidt. De fick också komma med 
egna förslag kring vad de önskade av föreningen. Ett önskemål var att 
ha aktiviteter för unga Violor. 

8. Utskick av nytt medlemsbrev och inbjudan till 40 års jubileet. Beslut - vi 
gör som vanligt och skickar via mail till de som har och via post till de 
som saknar mail. Utskick sker under första veckan i september. 
Christine lägger ut på hemsidan, Facebook och Instagram när mailet är 
skickat. Barbro har varit i kontakt med BT för att få in en push-annons 
för föreningen men har tyvärr inte nått framgång då de endast lägger in 
den här typen av gratis annonser när det gäller insamlingar med 
postgiro som börjar på 90.  
Beslut - skicka ut ett höstbrev till medlemmarna i slutet på v 38. Barbro 
skriver och skickar ut till oss i styrelsen för synpunkter innan det skickas 
ut till medlemmar. 

9. Kretsloppet 15-16/9 – fullbemannat till både plock och utlämning. 
Schema finns färdigt. Vattendagen 19/8 – 4 stycken hjälper till från 8.00 
på morgonen. Christine och Eva-Lena kommer 12-16 och byter av. 



Broschyrer ska finnas på plats och 100 lotter finns. Pins, sminkväskor 
och reflexer finns för försäljning. Prislappar och swishnummer finns.  

10. Rosa oktober – beställa nya broschyrer inför detta. Stå på sjukhuset för 
att dela ut broschyrer och försäljning vecka 40 och 43 två dagar i 
veckan. Förslag på tisdag och torsdag. Christine tittar på att lägga ut 
någon typ av försäljning på hemsidan för att få in pengar till föreningen 
och någon typ av kampanj för att få in pengar till förbundet för 
forskning. 

11. Ansökan om föreningsbidrag för att utveckla verksamheten med Unga 
Violor i Sjuhärad är inskickad och vi väntar på svar. Syftet är att få 
bidrag för att starta upp den här delen av verksamheten. 

12. Information om onsdagsgruppen, Rehabbadet. Barbro har pratat med 
rehab angående avbokning, dock fick vi möjlighet att ha kvar tiden ifall 
det skulle bli förändring. Förfrågan har därefter skickats till medlemmar i 
Korpen ifall det fanns intresse att delta på onsdagar. 10 personer har nu 
visat intresse från Korpen. Vi har 18 deltagare på torsdagen och 
beslutar att vi trots detta avsäger oss onsdagstiden då vi ändå inte har 
en full grupp på torsdagen. 

13. Stödpersonsverksamheten, hur går vi vidare? Vi har i nuläget 3 stycken 
stödpersoner. Det räcker till då de inte är belastade på något sätt, dock 
skulle vi vilja ha någon som har fokus mot yngre. Linn Baldvin har 
uttryckt sitt intresse.  

14. Snackcafe, vad händer där? Har funnits tidigare på kvällstid men det 
var få deltagare och rann ut i sanden. Vi bordlägger detta till 
nästkommande möten.  

15. Beslut: Bestämma datum, tidsåtgång och form för en arbetsdag för 
styrelsen. Till exempel vad vill den här styrelsen driva för frågor, ett års 
hjul för resten av året och så långt möjligt för 2024. Beslut tas om 30/9 
från 11.30. Vi bestämmer plats på nästa styrelsemöte. 

16. Övriga frågor. Presentation av oss styrelsemedlemmar läggs ut på 
Instagram. Namn, roll i styrelsen, varför man vill engagera sig och 
eventuell annan information om sig själv.  

17. Mötet avslutas 
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